
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 11 

 

 
Днес, 08.07.2020 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05           часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

Доклад вх.№ СОА20-ВК66-5199/30.06.2020 г. относно заплащане на дължимо 

обезщетение за ползване на недвижим имот-частна общинска собственост, 

представляващ УПИ  VIII-за спорт и озеленяване, кв. 149, м. „в.з. Драгалевци-

стадиона“, одобрен с Решение № 91 по Протокол № 23/19.03.2001 г. на СОС/АОС № 

3189/28.06.2018 г./ от  „ДИТ ГРУП“ АД въз основа на договор за гражданско 

дружество от 11.06.2009 г., сключен между Сдружение „Обединен спортен клуб 

ЛЕВСКИ - ДРАГАЛЕВЦИ“ /ОСК/ и „ДИТ ГРУП“ АД, на основание чл. 236, ал. 2 от 

Закона за задълженията и договорите и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация. 

Н.Николов зададе въпрос какви средства са постъпили в СО за периода от 2014 - 2017 

г. и имали лихви , които  да текат по тези финансови средства. Какъв наем е получаван 

от мобилните оператори за поставените кули на територията на имота. 
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Я.Тодоранова сподели, че впечатленията от спортния комплекс са много добри и се 

използва по предназначение за спорт за деца и младежи, но какви са очакванията от 

общинската администрация. 

Т.Георгиева заяви, че трябва да се проведе процедура, която трябва да бъде изяснена. 

Т.Петков – кмет на р-н Витоша разясни, че договора е бил до края на 2017 г. за 

безвъзмездно ползване и столична община не е получила нито един лев. Относно 

антените на мобилните оператори са предприети действия се установи, че те плащат 

наем неправомерно и сме сезирали органите на прокуратурата. Ползвателя „Обединен 

спортен клуб ЛЕВСКИ – ДРАГАЛЕВЦИ“ е сключвал тези договори и дори има такъв 

за 2019 г. когато договора с общината вече е изтекъл и не е имал никакви права да 

получава наемите. 

Т.Георгиева подчерта, че при посещението на стадиона е установено, че  ДИТ ГРУП 

не отдава под наем никакви помещения или преместваеми съоръжения или кули. 

Я.Тодоранова зададе въпрос кога се планира конкурс за да може да има нормален 

работен ритъм. 

Т.Георгиева заяви, че направен списък с обекти за разпореждане и управление, който 

е качен на сайта на общината и всеки желаещ може да се запознае. Тази обява е 

достъпна до всички граждани, която ще стои най-малко един месец. 

В.Калановски заяви, че докато бъде обявен конкурс статута на обекта остава 

непроменен. 

Т.Георгиева поясни, че точно с този доклад това се цели да се регламентира. От 

декември на 2017 г. до момента да се заплати обезщетение на общината и след това да 

се задейства процедура. Столична община да получава наем докато не се проведе 

конкурса, да има законово основание децата да тренират на това спортно съоръжение. 

Въпроса остава отворен. Докладът ще бъде отложен за следващо заседание, за да може 

всички да се запознаем с допълнителната информация предоставена ни от „ДИТ 

ГРУП“ АД относно график със заетостта на обекта, ценоразписа с услугите и таксите, 

които се събират от спортуващите  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията отлага доклада за следващо заседание. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

          По т.ІI от Дневния ред:  

Комисията разгледа писма вх.№СОА20-ВК08-6951/2/27.06.20 г. и вх.№СОА20-ВК08-

6951/3/02.07.20 г. относно писмо вх.№СОА20-ВК08-6951/05.06.20 г. от р-н Панчарево. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмата за сведение. 

 



 

 

 3 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.50 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 09.07.20 г. 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:               П 

/Д.Пунчева/               /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:               П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:             П 

                                                                                                /Иван Пешев/ 


